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Zápis č. 06/2024-2025 Komisia pre školstvo zo dňa 06.05.2025 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo        

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 06/2024-2025 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  

konaného dňa 06.05.2025  

 

Prítomní : 

Mgr. Daniel Struhár – predseda komisie 

Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda komisie 

Mgr. Mária Kvietková 

Mgr. Eva Skačanová 

Mgr.  Martin Baxa  

Mgr. Zuzana Akurátna, PhD. 

Mgr.  Marta Paučová – sekretár komisie 

Neprítomní:  

Mgr. Andrea Valašťanová – ospravedlnená 

Hosť: 

Mgr. Radovan Znak- riaditeľ ZŠ s MŠ MPČĽ 35 

Rokovanie viedol : Mgr. Daniel Struhár - predseda Komisie pre školstvo 

Komisia je uznášania schopná.  

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Návšteva ZŠ s MŠ MPČĽ 35  

3. Informácia o zápise detí do 1. ročníka ZŠ - počty zapísaných detí 

4. Informácia o pláne opráv a rekonštrukcií škôl a šk. zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Brezno 

5. Rôzne 

6. Záver        

 

 K bodu č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Daniel Struhár, privítal prítomných 

členov komisie na pôde ZŠ s MŠ MPČĽ 35. Ďalej  oboznámil členov komisie s programom 

stretnutia. Členovia komisie nemali k programu žiadne výhrady.  
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K bodu č. 2   

Mgr. Struhár poprosil Mgr. Radovana Znaka, riaditeľa ZŠ s MŠ Májového povstania českého 

ľudu 35, aby oboznámil komisiu s tým, čo sa mu po nástupe do funkcie riaditeľa zatiaľ podarilo 

zrealizovať prípadne s ďalšími plánmi do budúcna. 

Mgr. Znak- školu máme v pláne budovať na troch pilieroch. 

Chceme vytvoriť športové triedy, pretože škola má vynikajúce športové zázemie. Nakoľko tu 

chýba dievčenský športový klub, chceme vytvoriť triedy so zameraním na volejbal a taktiež 

kung-fu. Máme podpísané memorandum o spolupráci, máme trénersky potenciál, ktorý 

využívame už teraz u nás v škole. Na 1. stupni chceme vytvoriť triedu so všeobecnou športovou 

prípravou s prvkami kung-fu a na druhom stupni športovú triedu  s volejbalom a kung-fu. 

Druhým pilierom je regionálna výchova, ktorú plánujeme zaviesť ako prierezovú tému od 1. 

ročníka a od 7. ročníka aj ako vyučovací predmet, ktorý si budú môcť žiaci zvoliť ako 

alternatívu k druhému jazyku.  

Tretím pilierom je cudzí jazyk. Boli by sme radi, keby sa podarilo zaviesť vyučovanie cudzieho 

jazyka lektorom, ako to bolo v minulosti. Tam sa obraciame aj na spoluprácu so zriaďovateľom, 

ktorý výuku lektorom zabezpečoval. 

V rámci podporných opatrení pripravujeme žiadosť na zlepšenie materiálnych podmienok pre 

vyučovanie žiakov s poruchou autistického spektra.  

Taktiež máme v pláne zrealizovať oddychové zóny na chodbách, nakoľko nám  bol schválený 

projekt v spolupráci s Radou rodičov.  

Ďalej Mgr. Znak odpovedal na otázky členov komisie: 

• Aké cudzie jazyky máte v pláne ponúkať? 

V súčasnosti máme v rámci krúžkov krúžok španielskeho jazyka, taktiež máme v pláne 

uchádzať sa o právo získať  Konfucio institut a s tým možnosť rozvinúť u nás aj čínsky 

jazyk 

• Čo bude obsahom regionálnej výchovy? 

Plánujeme sa stať súčasťou  Združenia pedagógov zo škôl s regionálnou výchovou, 

v rámci tohto predmetu chceme rozvíjať u našich žiakov viac regionálne povedomie a to 

v oblastiach- historické a prírodné osobitosti, tradičná materiálna kultúra, výtvarné 

umenie a folklór, sviatky, obyčaje a sociálna kultúra. 

• Kto u Vás píše projekty v rámci POP opatrení? 

V písaní projektov nám pomáha naša zamestnankyňa, ktorá má s písaním projektov 

skúsenosti. 

• Aký je Váš systém delegovania práce? 

Máme porady so širším vedením, dosť mi pomáhajú dlhoročné pani zástupkyne v ZŠ aj 

MŠ.  

• Máte prehľad, v akom stave je budova Vašej školy? 

Máme vynikajúce športové zázemie, budova však nie je zateplená, okná sú menené len 

čiastočne, je tu zlá termostatizácia, vzduchotechnika a taktiež sociálne zariadenia 

v nevyhovujúcom stave.  
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• Čo sa týka finančných prostriedkov, školy v meste doplácali po minulé roky na ZŠ s MŠ 

MPČĽ 35. Dokážete niečo urobiť, aby tieto chýbajúce prostriedky po ďalšie roky už 

neboli také značné? 

Nechal som pripraviť audit prezamestanosti. Na tom sa ušetriť nedá, skupiny sú 

vytvorené racionálne, problém sú vysoké faktúry za kúrenie, ktoré sa uhrádzali. Preto 

dúfame, že zateplením školy by sa tieto náklady znížili a finančné prostriedky by sa 

ušetrili tam.  

• Viete si predstaviť umiestniť triedy MŠ 9. mája do budovy školy v prípade potreby? 

Ako núdzový režim v prípade potreby áno, dlhodobo na to nie je priestor ani 

podmienky. Pri rekonštrukcii poschodia v MŠ boli triedy MŠ presťahované do budovy 

školy, dalo sa to zvládnuť, ale len ako dočasné riešenie. 

• Ako formou chcete zavádzať nové veci- jazyky, šport? 

Zmeny ako šport a regionálnu výchovu chceme zapracovať v rámci nového kurikula.  

Športová trieda na 1. stupni bude mať 3 hodiny športovej prípravy s prvkami kung-fu 

navyše a na 2. stupni 2x po 2 hodiny navyše. Budú mať možnosť výberu volejbal alebo 

kung-fu. Taktiež plánujeme ponechať poobedné aktivity v rámci krúžkov.  

• Ako vidíte spoluprácu so ZUŠ? 

Výtvarný odbor, ktorý máme v rámci spolupráce so ZUŠ ako elokované pracovisko 

plánujem samozrejme ponechať aj naďalej. V rovine úvah je rozšíriť spoluprácu 

o literárno-dramatický odbor, na čo by sme vyčlenili priestor kina.   

K bodu č. 3 

 Mgr. Paučová informovala o počte zapísaných detí na primárne vzdelávanie v šk. roku 

2025/2026 na jednotlivých základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno a to 

nasledovne: 

ZŠ s MŠ MPČĽ 35 - 60 žiakov 

ZŠ s MŠ K. Rapoša- 118 žiakov 

ZŠ s MŠ Pionierska 2 - 70 žiakov 

 

K bodu č. 4  

Mgr. Paučová informovala o zrealizovaných a plánovaných investičných zámeroch týkajúcich 

sa škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno. 

ZŠ s MŠ MPČĽ 35- plánované zateplenie celej budovy školy, výmena okien, dverí, svietidiel, 

vzduchotechniky v kuchyni, oprava sociálnych zariadení, taktiež zateplenie budovy MŠ 9. 

mája. 

ZŠ s MŠ Pionierska 2- zrealizované vyregulovanie kúrenia a výmena ventilov na radiátoroch, 

výmena radiátorov. 

Príprava- oprava strechy a vzduchotechniky 

ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4- plánované oprava strechy nad športovým zázemím 

a podlahy v telocvični. 

Vybudovanie cyklotrasy a cykloprístreškov pred budovami ZŠ Pionierska 2  a Pionierska 4. 
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K bodu č. 5- rôzne 

Mgr. Baxa- informácia o aktuálnych zmenách v šk. legislatíve zo školenia Rady  ZO OZ 

PŠaV na Slovensku:  

• jednorázová odmena zamestnancom v máji 

• zvýšenie platových taríf o 7% od 1.9.2025 a o 7% od 1.1.2026 

• hodnotenie PZ bude odmeňované vo výške 2% 

• 2 tzv. sick days na žiadosť zamestnanca 

 

K bodu č. 6  Záver 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Struhár s členmi komisie rozlúčil, 

poďakoval riaditeľovi ZŠ s MŠ MPČĽ za prijatie na pôde ich ZŠ a zaželal veľa úspechov 

v jeho funkcii. Najbližšie stretnutie sa bude konať 17.06.2025- utorok.  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár       Mgr. Marta Paučová 

predseda komisie         sekretár komisie 


